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ورزش

گفتوگو

این روزها تصویری که هواداران فوتبال از این ورزش در 

ذهن داشته اند با آنچه در دوران پساکرونا شاهد آن هستند 

تفاوت زیادی دارد. شیوع این ویروس باعث شده است 

دنیای کاملا متفاوتی را در پیش داشته باشیم و این تغییر 

در فوتبال نیز اثرگذار بوده است. بازی های بدون تماشاگر 

که جای خالی آنها در بعضی ورزشگاه ها با ماکت آنها پرشده، 

تصویری غریب و ناملموس برای بینندگان تلویزیونی ساخته 

است. حالا دیگر از شور و هیجان گذشته خبری نیست و 

باشگاه ها مجبورند با استفاده از افکت های مجازی صدا و 

حتی تصویر، هواداران و واکنش های آنها را در ورزشگاه ها 

بسازند. تلاشی که اگرچه کمی اوضاع را بهتر کرده اما 

قطعا مطلوب بینندگان نیست و حتی این بیم وجود دارد 

که تصویری که از فوتبال در ذهن همه ما ساخته شده 

است به زودی به یک نوستالژی تبدیل شود. اگرچه هدف 

برگزارکنندگان مسابقات این است که هرچه زودتر شرایط را 

برای حضور هواداران در استادیوم ها مهیا کنند اما مشخص 

نیست این بیماری چه زمانی اجازه می دهد هزاران نفر دوباره 

بتوانند بازی های تیم های محبوب خود را از نزدیک تماشا 

کنند و نگرانی از بابت سلامتی خود هم نداشته باشند.

درآرزویتماشایفوتبال

اولیـور هولـت، روزنامه نگار انگلیسـی معتقد اسـت اتفاقی 

کـه هم اکنـون در ورزشـگاه ها می افتـد فوتبـال واقعـی 

نیسـت و نمی تـوان بازی هـای ایـن روزهـا را بـا آنچـه قبـلا 

انجـام می شـد، مقایسـه کـرد. او در مطلبـی در روزنامـه 

دیلی میـل می نویسـد: »تنهـا نیم سـاعت بـه شـروع دیـدار 

آکسـفوردیونایتد و پورتسـموث در مرحلـه پلـی آف لیـگ 

یـک انگلیـس باقـی مانده اسـت. یک کامیـون کوچک که 

پشـت آن والت های چوبی چیده شـده اسـت به محل پارک 

خودروها در ورزشـگاه کاسـام نزدیک می شـود و در فاصله 

کمـی نسـبت به زمین مسـابقه پـارک می کنـد. والت هایی 

کـه در پشـت کامیـون قـرار دارد از سـطح کابیـن راننـده 

هـم بالاتـر اسـت. تنهـا سـه سـمت ورزشـگاه دارای جایگاه 

تماشاگران است و قسمتی که نزدیک پارکینگ است تنها 

یـک دیـوار کوتـاه دارد. پلیس از راننـده کامیون می خواهد 

آن را جابه جـا کنـد و او هـم کمـی آن طرف تر پارک می کند. 

او از ماشـین پیـاده می شـود و بـه بـالای والت هـا مـی رود. 

از آنجـا ورزشـگاه خالـی از تماشـاگر به خوبـی پیداسـت. 

حـالا تنهـا 20 متـر بـا زمیـن مسـابقه فاصلـه دارد و در آنجا 

می نشیند تا بازی تیم محبوبش را تماشا کند. چند دقیقه 

بعـد مـرد دیگـری بـه او ملحـق می شـود و بـا شـروع بـازی 

آنهـا شـروع بـه آواز خوانـدن و تشـویق تیـم خـود می کنند.

در فاصله کمی تعداد افراد بالای کامیون به 10 نفر می رسد و 

حالا آنها نخستین تماشاگران فوتبال انگلیس درحدود 4 ماه 

گذشته هستند. وقتی مسابقات دوباره آغاز شد می گفتند 

بالاخره فوتبال برگشت اما واقعا این طور نیست. چگونه شما 

می توانید یک تئاتر را بدون تماشاگر روی صحنه ببرید؟ 

شاید بعضی از مسابقاتی که پشت درهای بسته برگزار 

می شود زیبا و جذاب از کار درآید اما مسلما فقدان شور و 

هیجان و فریادهای هواداران ناراحت و عصبانی تیم ها را 

به خوبی در این بازی ها حس می کنید.

ترانه هایی که هواداران در ورزشگاه ها می خواندند، حرکات 

هماهنگ آنها، شادی و ناراحتی شان و شور و اشتیاقی که 

داشتند روح فوتبال بود و به بازی زندگی می بخشید اما 

حالا دیگر خبری از این هیاهو نیست. تمام این اتفاقات 

لازمه فوتبال است و البته فعلا برای حفظ سلامتی هواداران 

مجبوریم چنین فوتبالی را بپذیریم. به هر حال شبکه های 

تلویزیونی هم باید پولی را که بابت حق پخش مسابقات 

پرداخته اند به نوعی جبران کنند و فوتبال مجبور است در 

چنین شرایطی به راه خود ادامه دهد.

در هفته های اخیر البته شاهد اتفاقات جذابی در فوتبال 

انگلیس بوده ایم. مثلا کوین دی بروینه نمایشی دلپذیرتر 

از قبل ارائه می کند و عملکردی فوق العاده داشته است. 

میسون گرینوود در منچستریونایتد درحال تبدیل شدن 

به ستاره ای بزرگ است و رقابتی تماشایی برای کسب 

سهمیه اروپا و همچنین بقا در لیگ در جریان است. با این 

حال غیبت هواداران باعث شده بسیاری از مسابقات مثل 

دیدارهای تدارکاتی و تمرینی باشد. این اتفاق بیشتر به 

ضرر تیم های کوچک تر تمام می شود. فشار هواداران در 

دیدارهای خانگی باعث می شود بازیکنان انگیزه خود را 

از دست ندهند و خیلی زود ناامید نشوند. آنها تیم خود را 

تشویق به حملات بیشتر می کنند و به نوعی موتور محرک 

تیم هستند.

دیدار نیوکاسل و منچسترسیتی در جام حذفی که ماه 

گذشته برگزار شد، مثال خوبی در این زمینه است. سیتی 

رقبای زیادی را در این فصل از پیش رو برداشته اما شاید اگر 

سنت جیمز پارک مملو از هوادار بود و 50 هزار نفر یکصدا 

تیم خود را تشویق می کردند، شاگردان گواردیولا به راحتی 

نمی توانستند میزبان خود را شکست دهند. فصل به روزهای 

پایانی خود نزدیک می شود و سوال اصلی در ذهن بسیاری 

این است که آیا دوباره به دوران قبل از کرونا برمی گردیم یا 

باید به این شرایط عادت کنیم؟«

تغییرمشکلسازقوانین

VAR و اشتباهات استفاده از این تکنولوژی  مشکلات 

دیگر موضوعی است که این روزها فوتبال را درگیر خود 

کرده. استفاده از کمک داور ویدئویی از ابتدای این فصل 

در اروپا کاملا رایج شد اما هنوز نتوانسته عملکرد بدون 

نقصی داشته باشد. وقفه زیاد در طول بازی برای بازبینی 

صحنه ها و همچنین اشتباهاتی که حتی پس از بررسی 

چندباره اتفاقات رخ می دهد باعث شده اعتراضات نسبت 

به VAR افزایش یابد. اگرچه فیفا اصرار دارد زمان بازبینی 

صحنه ها کاهش یابد اما هنوز هم شاهدیم که وقت زیادی 

از مسابقات در این بخش تلف می شود و سرعت و ریتم 

بازی ها را دچار افت می کند.

اتفاق دیگری که در این مدت و با شروع دوباره لیگ ها رخ 

داده، افزایش تعداد تعویض های مجاز تیم ها در هر مسابقه 

است. قانونی که فصل بعد هم اجرا خواهد شد و قرار است 

باعث کمتر شدن خستگی و ریسک مصدومیت بازیکنان 

شود. با این حال مشخص است تیم های بزرگ از این قانون 

بیشترین بهره را می برند و با توجه به اینکه دست شان روی 

نیمکت بازتر است فرصت بیشتری دراختیار بازیکنان شان 

قرار می دهند تا در زمین حاضر شوند. عده ای معتقدند 

نباید این قانون ادامه دار باشد چراکه به اندازه کافی قوانین 

به سود تیم های پرستاره و مدعی وجود دارد.

این روزها دیگر انجام سه تعویض همزمان یا حتی بیشتر 

اتفاقی عجیب نیست و مثل این است که بازی را از ابتدا 

آغاز می کنید. حتی بعضی مربیان هر 5 تعویض خود را 

یکجا انجام می دهند و این یعنی حدود نیمی از تیم ناگهان 

تغییر می کند. ازسوی دیگر دو زمان برای نوشیدن مایعات 

در هر نیمه درنظر گرفته شده که این هم باعث ایجاد وقفه 

بیشتر در بازی ها می شود و عملا ریتم بازی را کند می کند.

چنین تغییراتی باعث شده بسیاری دلتنگ روزهای قبل 

از شیوع کرونا باشند. روزهایی که فوتبال با شور و هیجان 

بسیار زیادی دنبال می شد و دوستداران این ورزش امیدوارند 

حداقل از فصل آینده دوباره شاهد چنین فضایی در 

ورزشگاه ها باشند.

تیم های دانشگاه آزاد در رشته های مختلفی در سطح 

حرفه ای لیگ های کشور حضوری پربار دارند و در اکثر 

رشته های ورزشی جزء تیم های مدعی به شمار می روند تا 

دانشگاه آزاد از این جهت به یکی از باشگاه های مهم کشور 

در ورزش های قهرمانی تبدیل شود. یکی از رشته هایی که 

تیم دانشگاه آزاد به عنوان یک مدعی در آن حضور دارد، ووشو 

است که چه در بخش بانوان و چه آقایان در قامت یک مدعی 

ظاهر می شود و امسال هم توانست در هر 2 بخش آقایان و 

بانوان عنوان قهرمانی لیگ ووشو کشور را به خود اختصاص 

دهد. باتوجه به شیوع ویروس کرونا و عدم صدور مجوز برای 

رشته های ورزشی پرریسک، فدراسیون ووشو تصمیم گرفت 

در پایان بازی های مرحله گروهی از بین 4 تیم صعود کرده 

به مرحله نهایی اقدام به معرفی تیم های برتر بکند. بر همین 

اساس در بخش آقایان تیم های دانشگاه آزاد اسلامی و پارس 

جنوبی مشترکا به عنوان قهرمانی رقابت ها دست پیدا کرده و 

همچنین 2 تیم پاس ناجا و باشگاه مقاومت با نظر فدراسیون 

به صورت مشترک عنوان نایب قهرمانی را کسب کردند. ضمن 

اینکه در بخش بانوان هم سیاست بر همین منوال بود که 

تیم های صدرنشین گروه مشترکا قهرمان و تیم های دوم نیز 

نایب قهرمان معرفی شوند. در بخش بانوان هم دانشگاه آزاد 

به همراه فولادمبارکه سپاهان قهرمان شدند و تیم های کارون 

نوین خرمشهر و هیات ووشو شبستر نایب قهرمان معرفی 

شدند. دیروز بعد از کسب قهرمانی با سرمربی تیم آقایان و 

سرپرست تیم بانوان دقایقی همکلام شدیم.

بابایی:میتوانستیمبدونشریکقهرمانشویم

سـمیه بابایی، سرپرسـت تیم بانوان ووشـو دانشگاه آزاد در 

گفت وگـو بـا خبرنـگار ورزشـی »فرهیختـگان« درخصـوص 

گفـت:  فدراسـیون  سـوی  از  نتایـج  اعـلام  چگونگـی 

»درمجمـوع امتیـازات و تفاضل هـا تصمیـم بـر این شـد که 

تیم هایـی کـه سـرگروه بودنـد و تفاضـل بالایـی هـم دارنـد 

به عنـوان قهرمـان معرفـی شـوند و دلیلـش هـم ایـن بود که 

در شـرایط کرونایی امکان برگزاری بازی ها وجود نداشـت. 

مـا هـم بـا اینکـه 4سـال پیاپی قهرمـان لیگ شـده بودیم و 

تنهـا سال گذشـته به خاطر یک باخت نایب قهرمان شـدیم 

و می توانسـتیم با تیم قدرتمند امسـال بار دیگر در جایگاه 

قهرمانـی قـرار بگیریـم، بـرای حفـظ سـلامت ورزشـکاران 

پذیرفتیـم کـه اعـلام نتایـج صـورت بگیرد.«

او در ادامـه درخصـوص اینکـه ایـن مـدل اعـلام نتیجـه 

به نوعـی نبـوده کـه صـدای تیمـی دربیایـد، ادامـه داد: 

»باتوجه به امتیازاتی که کسب شده بود و برد و باخت های 

انفرادی می توانسـتند ما را قهرمان اعلام کنند، اما در این 

صـورت قطعـا تیم هـای دیگـر معتـرض می شـدند و قطعـا 

یکی از سیاسـت های فدراسـیون ریش سفیدی بین تیم ها 

بـود. البتـه مطمئـن باشـید هـر 2 تیـم قهرمـان تـا مدت ها 

بـرای هـم کـری می خوانند که قهرمان واقعی ما هسـتیم!«

بابایـی درمـورد چگونگـی برگـزاری بازی هـای فصـل آینده 

لیـگ ووشـو خاطرنشـان کـرد: »فدراسـیون تیم هـا را در 

اسـتندبای قـرار داده اسـت و بـه مـا اعـلام کرده انـد که تیم 

فصـل آینـده خـود را ببندیـم و نفـرات موردنظـر را جـذب 

کنیـم تـا به محـض آمادگـی شـرایط بازی ها آغاز شـود. من 

فکـر می کنـم بازی هـا از مهـر یـا آبان مـاه جاری بـا بهبودی 

شـرایط کرونـا در کشـور آغاز شـود.«

سرپرسـت ووشـو دانشـگاه آزاد در خاتمه به مراسـم اهدای 

مـدال اشـاره کـرد و گفـت: »قـرار اسـت بعـد از تهیـه یـک 

جـام و یک سـری مـدال دیگـر مراسـمی نمادیـن ازسـوی 

فدراسیون برگزار شود و به تیم های قهرمان و نایب قهرمان 

اهدا شـود.«

شـیرآقایی:تـادیـروزهـمبازیکنـانمـاتمریـن

نـد میکرد

کیوان شیرآقایی، سرمربی تیم ووشو دانشگاه آزاد اسلامی 

در گفت وگـو بـا خبرنـگار ورزشـی »فرهیختـگان« گفت: »ما 

از ابتـدای شـیوع ویـروس کرونـا بنای خود را روی سـلامت 

بازیکنـان و اعضـای تیم های مختلف قرار دادیم و مجموعه 

دانشـگاه آزاد موافقـت خـود را بـا تعطیلـی بازی هـا اعـلام 

کـرد. مـن فکـر می کنـم تصمیـم فدراسـیون کاملا درسـت 

بـود، هرچنـد هـدف مـا قهرمانـی بـود و دوسـت داشـتیم 

بازی هـا برگـزار شـود و به تنهایـی عنـوان قهرمانی را کسـب 

کنیـم، امـا در هـر صـورت تصمیـم بـر ایـن منـوال بـود.« او 

درخصـوص عادلانـه بـودن ایـن انتخاب هـا گفـت: »خـب 

قطعـا نتیجـه را نمی تـوان پیش بینـی کـرد و موضوعـی کـه 

وجـود دارد ایـن اسـت کـه مـا بـرای قهرمانـی هیچ چیـز کم 

نداشـتیم و حتـی توانسـته بودیم تیم قهرمـان فصل قبل را 

کـه امسـال به مراتـب قوی تر هم شـده بود شکسـت دهیم، 

ولـی فکـر می کنـم فدراسـیون هـم به جز ایـن تصمیمی که 

اتخـاذ کرد چـاره دیگری نداشـت.«

شـیرآقایی درمـورد برنامه اش برای حفـظ آمادگی بازیکنان 

خاطرنشـان کرد: »ما تا دیروز که خبر قهرمانی رسـما اعلام 

شـد، بازیکنـان را رصـد می کردیـم و تمرینـات خاصی برای 

آنهـا درنظـر گرفته بودیم، هرچند این تمرینات انفرادی بود 

و کیفیت لازم را نداشت و تنها برای حفظ آمادگی جسمانی 

بازیکنـان مناسـب اسـت. امـا اگـر تمرینـات آغاز می شـد و 

بازی هـا ادامـه پیـدا می کـرد، می توانسـتیم بازیکنـان را به 

مـرز بـالای آمادگـی برسـانیم و آنهـا را مهیـای رقابت هـای 

برون مـرزی کنیـم. امیدوارم شـرایط بـرای آغاز فصل جدید 

و تمرینات هرچه سـریع تر مهیا شـود.«

سـرمربی ووشـو آقایـان در خاتمـه بـه حضـور امیرعبـاس 

لشـگری در تربیت بدنـی دانشـگاه آزاد اشـاره کـرد و گفت: 

»ایـن یـک اتفـاق خـوب بـود کـه رخ داد. توانمندی هـای 

ایشـان را در کمیته پزشـکی فدراسـیون ووشـو و همچنین 

فدراسـیون کاراته دیده بودیم و باتوجه به شـناخت ایشـان 

از رشـته های رزمی می توانند کمک بسـیاری به ما بکنند. 

ایشـان در کنار دکتر علی نژاد توانسـته اند تجربیات خوبی 

به دسـت بیاورنـد. ان شـاءالله بـا کمک های ایشـان بتوانیم 

قهرمانی هایمـان را ادامـه بدهیم.«

بازگشتدرپساکروناوتفاوتهایاساسینسبتبهگذشته

فوتبال فیک!

گفتوگوی»فرهیختگان«باسرمربیوسرپرستتیمهایووشودانشگاهآزادبهبهانهقهرمانیمشترکدرلیگبرتر

شیرآقایی: برای قهرمانی چیزی کم نداشتیم، اما تصمیم فدراسیون درست بود
بابایی:ریشسفیدیکردند،ولیتیمبانوانمیتوانستبدونشریکطلابگیرد

پولادگر:فکرنمیکنمالمپیکبرگزارشود
ســـیدمحمد پولادگر، رئیس فدراســـیون تکواندو در گفت وگو با تســـنیم، 

درخصوص مطرح شـــدن احتمال برگزاری مسابقات لیگ در فضای باز از 

سوی رئیس ســـازمان لیگ، گفت: »این موضوع در دستورکار ما قرار دارد و 

چند محل را نیز پیش بینی کرده ایم. برگزاری مسابقات در فضای باز هزینه 

سنگینی دارد و اگر شرایط مهیا شود، این کار را خواهیم کرد. در کنار بررسی 

این موضوع حتما مسابقات لیگ پومسه را شروع خواهیم کرد، چراکه پومسه 

فرآیند متفاوتی دارد و فعالیت ما متوقف نخواهد شـــد.« پولادگر دررابطه با 

پیش بینی خود درخصوص احتمال برگزاری المپیک اظهار داشـــت: »فکر 

نمی کنم المپیک برگزار شود و در جلسه با بچه  های المپیکی نیز عنوان کردم 

عاقلانه این است که بدترین اتفاق را متصور شویم و برنامه ریزی کنیم. بدترین 

اتفاق نیز عدم برگزاری المپیک اســـت و اگر این اتفاق بیفتد باید عزم خود را 

برای بازی  های آسیایی 2022 جزم کنیم تا در آن رویداد حضور قدرتمندانه ای 

داشـــته باشیم. زندگی متوقف نخواهد شد و ما بازی  های المپیک جوانان و 

بازی  های آسیایی را در 2022 خواهیم داشت که رویداد های مهمی هستند 

و باعث انگیزه برای تلاش و فعالیت بیشتر می شوند.«

محرومیت8ورزشکاردوپینگی
ســـتاد ملی مبارزه با دوپینگ )ایران نادو(، اسامی هشت ورزشکار متخلف 

دوپینگ را که تمام مراحل مدیریت نتایج آنها در این ستاد سپری و حکم قطعی 

درباره آنها صادره شده است، اعلام کرد. اسامی ورزشکاران و میزان محرومیت 

آنها به این شـــرح اســـت: »علی غلامرضاپور از فوتبال )لیگ یک( به مدت6 

ماه، حســـین پاکارچینی بلاغ از وزنه برداری به مدت4 سال، ابراهیم غریبی 

از وزنه برداری به مدت4 ســـال، سیدمحمد چوب چیان از کشتی به مدت6 

ماه، مســـعود نعمت چکانی از کشتی به مدت 4 ســـال، احمد احمدنژاد از 

وزنه برداری به مدت4 سال، محسن رسایی از هندبال به مدت 4 سال و علیرضا 

مصلح آبادی فراهانی از والیبال به توبیخ کتبی محکوم شدند.«

موسویدوبارهدرپلاسلیگا؟
درحالی که ســـیدمحمد موسوی، ستاره تیم ملی والیبال ایران، برای فصل 

جدید با باشـــگاه سایپای تهران قرارداد دارد، برخی رسانه  های خارجی خبر 

احتمال پیوستن او به یکی از باشگاه  های لهستانی را منتشر کرده اند. نشریه  

Onetمدعی شد خبر هایی درباره پیوستن دوباره موسوی به پلاس لیگا برای 

فصل جدید و انجام مذاکراتش با تیم چارنی رادوم به گوش می رسد. وی در 

فصل گذشته پلاس لیگا که به خاطر کرونا ناتمام باقی ماند، عنوان بهترین 

مدافع وسط مســـابقات را ازآن خود کرد. او فصل گذشته هم تقریبا پس از 

قطعی کردن قرارداد خود با باشـــگاه شهرداری ارومیه در لیگ ایران، با تیم 

اولشتین قرارداد بست! 

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

آرش محمدی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کاسیاسدرگفتوگوباالپایس:دلمبرایروبنسوخت

اگربهدردپورتوبخورم،بازیمیکنم

ن  ا نه چند ی  سال ها روازه بان  د

دور تیم ملی فوتبال اسپانیا و تیم 

فوتبال باشگاه رئال مادرید با اشاره 

به فینال جام جهانی 2010 که اخیرا 

سالگردش بود، گفت وقتی ضربه بی نظیر روبن را مهار کرد، دلش برای مهاجم 

هلندی سوخت، چون خودش قهرمان ملی شده بود و روبن که می توانست 

قهرمان کشورش باشد، دنیا روی سرش آوار شده بود. متن اظهارات ایکر کاسیاس 

در گفت وگو با ال پایس را بخوانید. 

ازجامجهانیوخاطرهزیبایفینال2۰1۰شروعکنیم،تواجازه

ندادیکههلندبهقهرمانیبرسد.

من موافق نیستم، این گونه نبود، فوتبال یک بازی تیمی است و من به عنوان 

دروازه بان حتی ستاره درخشان آن بازی هم نبودم، منظورم این است که بازیکنان 

کلیدی تیم ملی اسپانیا در سال 2010 خیلی بیشتر از من در قهرمانی اسپانیا 

نقش داشتند، نقش کادرفنی و مربیان و همین طور نقش هواداران و رسانه  ها 

را هم نمی شود نادیده گرفت. من البته در فینال در اوج بودم و خوب به خاطر 

دارم که مردم از من راضی بودند و اوج این عملکرد خوب در مهار ضربه روبن بود.

اسپانیاباتکگلدقیقهپایانیاینیستابهقهرمانیرسیدوبرایاولینبار

قهرمانجامجهانیشد.

اینیستا فوق العاده بود، او به حقش رسید و باید با گل او به قهرمانی می رسیدیم، 

بین دو نیمه گوشه ای نشسته و بغض کرده بود، خیلی احساساتی شده بود. به او 

گفتم که باید خونسرد باشد و به وظیفه اش عمل کند. او قرار نبود به تنهایی دست 

به معجزه بزند. هرکدام از ما باید به وظیفه خود عمل می کردیم و این راز پیروزی و 

قهرمانی اسپانیا بود که هرکسی در جای درست خود به انجام وظیفه فکر می کرد.

مهارضربهروبنفوقالعادهبود،بعدازبازیبااوخیلیحرفزدی!

بله، دلم برای روبن سوخت. او دوست من بود و از اینکه تیمش شکست خورده 

بود، اگر باور می کنید باید بگویم که من هم کمی غمگین بودم، به این فکر 

می کردم که فوتبال چهره بی رحمی هم دارد و همزمان به ما 

لبخند می زند و با آنها برخورد خشن و تلخی دارد. با روبن 

حرف زدم و مثل دو دوست قدیمی از استادیوم خارج شدیم.

اینروزهاموضوعمهمبازیکردنتواستکهگویا

قرارنیستمحققشود.)هوادارانپورتودرآستانه

قهرمانیتیمشانخواستاربازیکردنکاسیاس

شدهاندتادرقهرمانیسهیمشود.( 

من مشکلی با این قضیه ندارم، در این سن 

و بعد از این همه تجربه، خوب می دانم که 

بخورم، به باید چه رفتاری داشته باشم. اگر به درد تیم 

میدان خواهم رفت و درغیر این صورت روی نیمکت 

خواهم نشست. موضوع ساده است و جای نگرانی ندارد. 

هواداران به من لطف دارند اما باید به دستورات و صلاحدید 

سرمربی تیم احترام بگذاریم.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم


